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2025 年 6月 5日 

通告編號: CKRKTE/Notice/2025/02 

 

通告六十九 

永久遷移啟福道（西行）的小巴站 

 

 

為配合「中九龍幹線 — 啟德東」工程（合約編號：HY/2018/02），九龍專線小巴第 89B號線於啟福道（西

行）九龍灣國際展貿中心對面的小巴站將於 2025年 7月中旬永久搬遷至承佑街。詳情請參考附件一。 

 

我們為此工程將造成的不便，謹此致歉。如對工程有任何查詢，歡迎致電 24小時工程熱線 6391 7037。 

 

 

 

 

 

 

5 June 2025 

Notice Reference No.: CKRKTE/Notice/2025/02 

 

Notice 069 

Permanent Relocation of Minibus Stop on Kai Fuk Road (Westbound) 

 

 

To facilitate the construction works of “Central Kowloon Route – Kai Tak East” (Contract No.: HY/2018/02), 

the minibus stop for Kowloon Green Minibus route no. 89B on Kai Fuk Road (westbound) opposite to 

Kowloon Bay International Trade & Exhibition Centre will be permanently relocated to Shing Yau Street 

from mid July 2025. (Please refer to the Attachment 1 for details). 

 

We apologize for any inconvenience caused by the above works. Should you have any queries, please 

contact our 24-hr hotline at 6391 7037. 
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附件一 
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Attachment 1 

 

 

 

 

 

 

 

 


